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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Hulpverlening voor dieren bij rampen  - Initiatieven

In de zomer van 2021 werd Wallonie getroffen door een overstromingsramp, met 
dramatische gevolgen voor mens en dier. Een golf van solidariteit kwam spontaan op 
gang. Heel wat vrijwilligers boden zich aan om ook de getroffen landbouw- en 
gezelschapsdieren te helpen. Deze acties werden echter te weinig gecoördineerd, 
waardoor de hulpverlening chaotisch en inefficiënt verliep. De Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn kaartte dat probleem aan en benadrukt het belang om lessen te trekken uit 
de ramp van 2021. De raad richtte zich per brief tot de minister met de vraag om de 
nodige voorzieningen te treffen, zodat bij toekomstige rampen de hulpverlening efficiënt 
verloopt.

1. Wat is het antwoord van de minister op de brief van de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn? Zijn er al stappen gezet?

2. Heeft de minister dit probleem aangekaart bij de federale minister van Binnenlandse 
Zaken? Zo niet, waarom niet? Zo ja, wat was het resultaat van dit overleg?

3. Welke initiatieven zijn er genomen of zullen nog genomen worden? Zo ja, welke?

4. Is er een draaiboek in Vlaanderen voor wanneer een soortgelijke ramp zich bij ons 
voordoet?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 340 van 9 februari 2023
van ELS STERCKX

De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn heeft me op de hoogte gebracht van de 
problematiek. Ik deel bepaalde bezorgdheden zeker, maar de planning voor hulpverlening 
bij rampen is een federale bevoegdheid. De Raad voor Dierenwelzijn heeft daarom ook 
het initiatief genomen om een brief te sturen aan collega minister Verlinden. De Raad 
heeft me meegedeeld hierop nog geen reactie te hebben ontvangen. 


